
Zapis z ustavujiciho zasedani AS FaVU VUT v Brne dne 23.5.2012

Pfltomni: Martin Blasko (volebnf komise), Tomas Pavlacky,Mgr. Jan Zaiesak, MgA.Tomas Hod'bod',

ak.soch, Zdenek Zdafil, MgA. Tomas Medek, MgA.Tomas Hruza, MgA.Filip Cenek, MgA.Ludek

Rathousky, David Vasina, MgA. Lenka Klodova, Ondrej Homola

Omluveni: Katefina Valaskova (volebnf komise)

Nepfftomni:

Hoste: Kaliopi Chamonikola, Barbora Lungova, Jan Krnac, Marcela Jirku, Milan Houser

Program:

l.Souhrnnd zprova o vysledku voleb a predstaveni zvolenych denu AS FaVU VUT v Brne,
ak.soch. Zdaril;

2. Predstavenf prizvanych ucastniku jednani/ cl. 1 1 , odst. 3 VJR FaVU VUT v Brne (predseda AS
FaVU, predseda komise ekonomicke, clen komise legislative), ak. soch. Zdaril;

3. Slib senatoru, ak. soch. Zdaril;
4. Volba predsedy a mistopredsedy AS FaVU VUT v Brne, ak. soch. Zdaril;
5. Volba predsedu komisi legislative a ekonomicke, predseda AS FaVU VUT v Brne;
6. Volba clenu komisi AS FaVU VUT v Brne, predseda AS FaVU VUT v Brne;
7. Stanoveni terminu prvniho radneho zasedani AS FaVU VUT v Brne, predseda AS FaVU VUT

v Brne.

1. Ad 1.Predseda volebnf komise pro volby do AS FaVU VUT v Brne na rok 2012 - 2015 ak. soch.

Zdenek Zdaril pfedstavil prftomne.

2. Ad.2. Ak. Soch. Zdenek Zdaril zpravil prftomne o vysledcich voleb a predstavil nove cleny AS

FaVU VUT v Brne.

3. Ad.3. Prftomnf kandidati zvolenf do AS FaVU (chybf Ondrej Homola) slozili slib senatora.

4. Ad.4. v prubehu bodu se dostavil Ondrej Homola a slozil slib senatora. Pote byl pfedsedou AS

FaVU VUT v Brne zvolen Mgr. Jan Zaiesak, s kandidaturou souhlasf. Mfstopredsedou AS FaVU

byl zvolen MgA. Filip Cenek, s kandidaturou souhlasf.

Protokol o volbe predsedy a mistopredsedy - prfloha tohoto zapisu.

Odchazf PhDr. Kaliopi Chamonikola.

5. Ad.5. Do ekonomicke komise byli navrzeni: MgA. Filip Cenek, MgA.Tomas Hruza, MgA.Tomas

Medek, MgA. Tomas Hod'bod' a Tomas Pavlacky, Tomas Hruza jako predseda.

Hlasovani: 8 pro, 0 proti, 3 zdrzel se, Komise v tomto slozeni pfijata.

Vsichni navrzeni' s kandidaturou souhlasf.

Do legislativni komise byli navrzeni Lenka Klodova, Jan Zaiesak a Ondrej Homola, Lenka

Klodova jako predsedkyne LK.

Hlasovani: 9 pro, 0 proti, 2 zdrzeli se. Komise v tomto slozenf prijata.
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Vsichni navrzeni s kandidaturou souhlasf.

6. Ad.6. Dalsi komise AS FavU prozatim nezfizuje.

7. Ruzne - na navrh pfedsedy AS FavU VUT bod vlozen.

Hlasovani o rozsfreni programu o bod ruzne - 7a - zprava Tomase Hruzy z AS VUT, 7b -

odmeny senatorum AS FaVU VUT v Brne, 7c - vyrocni zprava o hospodafeni FaVU VUT

v Brne

Hlasovani: pro 11, proti 0, zdrzel se;i0^pg^Mpp?$'ren'

7a. AS VUT schvalil 22.5. rozpocet na rok 2012, FaVU nebyl dorovnan koeficient jako tomu

bylo v predchozich letech, ale po dohode s vedenim FaVU bylo navrzeno systemove reseni v

podobe ,,vytvofenf rezervy na pripadne odstraneni tvrdosti vypoctu pnslusne vyse prfspevku"

(viz. dokument PRAVIDLA ROZDELENI PRISPEVKU, DOTACI A OSTATNICH PROSTREDKU PRO

ROK 2012). Die puvodnich pnslibu byl tento zvlastni fond vytvofen, ovsem pouze ve vysi cca

2 mil., coz je priblizne castka, ktera je potrebna pro dorovnani rozpocu FaVU. Cerpani z

tohoto fondu podleha schvaleni AS VUT. Vedeni VUT v Brne pozaduje analyzu kroku FaVU

vedoucfch k usporam, od ni se bude odvijet vyse financi, ktere budou FaVU z tohoto fondu

prideleny. Fakulta chemicka a jine soucasti VUT v Brne take projevily zajem o cerpanf

z uvadeneho fondu. Dale rektor VUT na zasedani AS VUT 22.5. oficialne sdelil, ze nova

budova FaVU se bude stavet v lokalite pod Palackeho vrchem.

Senator Zdaril v navaznosti na tema nove budovy zpravil senatory o faktu, ze z puvodniho

navrhu 6500 m2 seskrtal plany budovy na 5900m2 - otazka je, jestli se toto cislo jeste bude

menit s pripadnou reorganizaci atelieru. Dale senator Zdaril vyjadril znepokojeni nad planem,

ze se bude fakulta stehovat na etapy. Finance jsou k dispozici zatim na vystavbu prvni etapy.

Senator Hruza upozornuje na fakt, ze v textove casti rozpoctu VUT na rok 2012 (cast 16.2.1.1.

Realizace) je uveden take odstavec s nazvem ,,FAVU- rekonstrukce stavajfcich objektu FAVU''

v tomto zneni:

„ FAVU- rekonstrukce stavajfcich objektu FAVU - Jedna se o budovu na ulici Rybarska 13/15 a

budovu na ulici Udolnf 19. Na objektech se negativne projevuje vliv vyrazneho zatekani a

dochazi k promaceni omitek. Obe budovy jsou znacne celkove zchatrale a veskere rozvody

elektro, ZTI a UT jsou ve velmi spatnem technickem stavu. Dalsim nedostatkem jsou netesnici

okna. Je nutna celkova rekonstrukce objektu, sanace zemni vlhkosti vcetne provedenf

hydroizolacf a provedenf statickeho zabezpecenf zakladovych konstrukci."

Senator Hruza dale zminuje otazka honoraru na VUT - nektere fakulty povazuji male fakulty za brzdu,

nemohou kvuli nim navysit tabulkove platy. Pokud by FaVU byla nucena zvysit tarifni platy,

neufinancovala by vlastnf provoz. Senator Hruza apeluje na vedeni, aby byla urychlene vyhotovena

tabulka pedagogickych vykonu, ktera bude vedeni univerzity k dispozici (navaznost na analyzu

uspornych procesu na FaVU). Zmfnen je i predpoklad kazdorocnfho poklesu prfspevku univerzitam

z MSMT o 14%. Mgr. Zalesak vyzyva zastupce FaVU v AS VUT, aby upozornovali na fakt, ze FaVU

udrzovala v poslednfch deseti letech konstantnf pocet prijfmanych studentu, na rozdfl od ostatnfch



fakult a vysokych skol. Senator Zdaril apeluje na to, aby se FaVU vehementne branila snaham

redukovat pocty pfijimanych studentu.

7b. odmeny senatorum:

Usnesenf: AS FaVU VUT souhiasi s odmenami v puvodni vysi.

Hlasovani: pro 11, pro.ti 0, zdrzelse 0. Usneseni prijatb>

7c. Dostavila se panf Marcela Jirku, ktera pfitomne informovala o torn, ze opravena verze VZ je nyni

hotova a navrh rozpoctu muze byt hotov do ctrnacti dnu. Dekan FaVU Milan Houser zpravil pritomne

o navrhu MSMT, ktery je likvidacni pro umelecke fakulty: budou hodnoceny jako normalni fakulty,

vyjimku si ve vysokem umeleckem skolstvi prosadily ̂ amenne" instituce - AVU, VSUP, JAMU, DAMU

- tech se nove navrhovane podminky netykaji - kazdorocne dostanou fixnich 3% z rozpoctu MSMT.

MSMT pro umelecke fakulty navrhuje: kazdorocni snizovani prijimanych studentu oil- 12%,

zohlednovani nezamestnanych absolventu (povede ke snizeni ratingu umeleckych fakult), vysledky

v RIVu budou tvofit 21% prisunu financi pro fakulty, vysledky RUVu pouhych 0,5%. Cilem MSMTje,

aby univerzity, ktere budou mit zajem o udrzeni umeleckych fakult, tyto podporovaly ze svych

rozpoctu. Dekan FaVU se domniva, ze tento zpusob financovani je diskriminacni vuci ostatnim

neumeleckym fakultam na univerzite. Informoval pritomne o chystane schuzce s dekany umeleckych

fakult v CR a rektory univerzit, ktere tyto fakulty zfizuji; cilem schuzky bude vyhotoveni analyzy

mozne budouci situace a kroky vedouci k jeji prevenci.

8. Pfisti termin zasedani AS FaVU VUT se stanovuje na 13.6. v 2012 v 10.00 v mistnosti 405.

Hlasovani: 10 pro, 0 proti, zdrzel.sel. Termin prijat.

Zapis vyhotovila Mgr. Lungova, pripominkoval ak. soch. Zdaril a MgA. Tomas Hruza.

Verifikoval Mgr. Zalesak, pfedseda AS FaVU VUT


